
Styremøte, DFK/Seil 

13 oktober 2009

Tid (dato, fra kl. til kl.): 2009-10-13 1830-2030 Sted: Huk Aveny
Innkalt av : Christian Husvik, Leder DFK/Seil
Ordstyrer: Hans Borge Referent: Lars Helge Stølen
Deltakere: Hans Borge, Maria Høyvik og Lars Helge Stølen

Sak Diskusjon og Konklusjon Ansvarlig Tidsfrist

1. Forrige referat
Ingen bemerkninger.

2. Status teknisk:
Fly materiell: tilfredsstillende.
Vinsj  /  line situasjonen ble diskutert.  Det er fortsatt  usikkerhet rundt 
tekniske  løsninger  for  vinsj.  Begge  godkjente  løsninger  har 
sikkerhetsmessige svakheter. Slepesjef har uttrykt ønske om at klubben 
tar initiativ over for NLF og eller myndigheter for å avklare saken.
Slepesjef inviteres til neste styremøte for videre diskusjon.

HMB

3. Status skole:
1 skolesjekk utført.

4. Innkommende saker:
Hovedstyret ønsker seilflystyrets kommentarer / justeringer på bokførte 
verdier.
Vi foreslår følgende justeringer:
LN-GDW endres fra 400k til 300k
LN-GAM endres fra 329k til 300k
LN-GCM endres fra 470k til 400k
LN-GCJ endres fra 760k til 700k
Hengere settes opp fra 55k til 100k

Varige driftsmidler OK

LN-TAU står i 409k og LN-DFK står i 1973k. Vi må konsultere bla. 
slepesjef for å gi en bedre vurdering.  

LN-GBZ (NLF/EFK/DFK prosjektets K-21)
Hovedstyret har bedt seilflystyret vurdere saken på nytt. Forrige møtes 
anbefaling om at klubben tar ut sin andel av de innsamlede midlene ca 
kr  27.000  tas  opp  til  ny  vurdering.  Videre  dialog  med  NLF/EFK 
nødvendig.

Bruk av LN-DFK mer som motor / tur fly
Saken diskuteres videre på neste møte når slepesjef er tilstede.

HMB  tar 
kontakt

HMB  tar 
saken 
videre



Sak Diskusjon og Konklusjon Ansvarlig Tidsfrist
Junior nordisk
Vilkår for utleie / lån av fly til konkurranser ble diskutert. Det ble ikke 
vedtatt endringer iforhold til tidligere. Frist for søknad om leie av fly for 
sommersesongen må publiseres.

5. Eventuelt:
Referat  og  vedtak  om prisjusteringer  må  publiseres.  Vi  utsetter  pris 
justering til 1/11 slik at endingene kan publiseres først.

NLF har  sendt  ut  informasjon  om et  opplegg  rundt  klubbutvikling. 
Dette er et tilbud til alle flyklubber. Vi må vurdere dette sammen med 
motor / micro. Saken tas videre av leder DFK/S.

CH

6. Neste møte foreløpig satt til 1. desember 2009  kl. 1900, eventuelt en 
annen dato for å få med slepsjef. Møtested i Huk Aveny eller Lysaker. 

Observatører: Ingen
Sted og dato: Sande, 12.11.2009 Signatur: Lars Helge Stølen


